
Шефик Џаферовић 

1. Питања постављена Савјету министара БиХ: 

1. ''У којој се фази налазе активности око закључивања Уговора о државној 

граници између БиХ и сусједних земаља? Који су проблеми и да ли се 

рјешавају?  

2.  Када ће почети процес акредитације универзитета у БиХ у складу са Законом о 

високом образовању, који су проблеми и да ли се ти проблеми рјешавају?'' 

2. Иницијатива упућена Савјету министара БиХ: - “Предлажем да Савјет министара 

БиХ припреми и у парламентарну процедуру упути Информацију о примјени 

Оквирног закона о основном и средњем образовању у БиХ.  Ово се посебно односи 

на заједничка наставна језгра.” 

 


